
Vesel sem, da bo letos Pohod za življenje potekal tudi v Mariboru. To
je priložnost, da pokažemo, da je vsako življenje Božji dar. To
življenje nam je podarjeno kot sad ljubezni, tako človeške, kot Božje.
Mnogi danes svoje življenje doživljajo kot igro slučajev in kot
vrženost v ta prostor in čas.

Če življenje doživljam kot sad ljubezni, potem ga doživljam tudi kot
priložnost, ki me vabi da razvijam darove in jih izkoristim v svoje in
skupno dobro.

Pohod je tako priložnost, da pokažemo na lepoto in dostojanstvo
vsakega življenja, tudi še nerojenega.

Pohod je lahko spodbuda vsem tistim, ki so v stiski zaradi novega
življenja na poti k rojstvu.

Največje pričevanje za življenje je, ko svoje življenje živim polno, z
veseljem in v hvaležnosti. Pohod želi biti hvalnica življenju in
spodbuda, da bi ne ugašali življenja, ampak ga sprejeli in ga obdali
z ljubeznijo. 

Samo tako se nam ni potrebno bati za naš jutri!
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